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چه قدر خدا بخشنده است كه درخت را آفريده. درخت                             دوس

هم بخشنده است؛ وقتي شاخه هايش را روي سرمان سايه 
مي كند يا ميوه هايش را به ما تعارف مي كند. يا با ريشه هايش 
خاك را بغل مي كند و برگ هايش را روي سر آن مي كشد.

بعد از خدا، بخشنده تـر از درخت كسـي است كه آن را 
مي كارد و از آن نگه داري مي كند تا خودش و ديگران از آن 

استفاده كنند. بياييد بخشنده باشيم.
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